
 
 

    
 

 
 

  

wij een op maat van hun 

belangstelling gesneden programma 

van 10 zondagmiddagen aanbieden. 

Die groei in aantallen leerlingen is het 

resultaat van de niet aflatende 

inspanning van Lieke en Anneke die 

met presentaties op basisscholen de 

aandacht op KCA hebben gevestigd. 

Vervolgens hebben zij in gesprekken 

met ouders en kinderen uitgemaakt 

welke ‘kids’ het meest van het KCA 

programma kunnen profiteren. Dat is 

een prestatie die er niet om liegt en 

het minste wat de voorzitter kan doen 

is beide dames van harte danken voor 

hun toewijding en inspanning!  

Ik kan het stukje ‘van de voorzitter’ 

klassiek afsluiten. De plannen voor 

verdere verbetering van het 

programma staan op de rails, het 

nodige geld is beschikbaar, de 

campagne om minder afhankelijk te 

worden van grote fondsen als 

Kinderpostzegels begint aan te lopen 

en in september gaan we weer een 

vliegende start maken met het KCA 

schooljaar 2015-2016.  

Ik wens u allen een fijne vakantie. 

Jelle Reitsma 

voorzitter 

 

 

digheidje voor hun begeleiders 

meegebracht. 

Door het gegroeide aantal leerlingen 

moest de certificaatuitreiking 

groepsgewijs worden uitgevoerd – 

meer leerlingen betekent ook meer 

belangstellende ouders, opa’s en 

oma’s – en het hele gezelschap moet 

een plekje krijgen in het gebouw van 

De Woonmensen. Door de splitsing 

was er voldoende gelegenheid voor 

een persoonlijk woordje voor al onze 

leerlingen, die naast hun certificaat 

ook hun portfolio hebben 

meegekregen. In het portfolio zijn 

alle lessen opgenomen, met foto’s en 

uitspraken van de betrokken 

leerlingen. Het is een prima 

herinnering aan een interessant en 

uitdagend KCA jaar. Lieke, Anneke en 

Bettine hebben veel tijd en energie in 

de portfolio’s en toespraakjes voor de 

leerlingen geïnvesteerd en die kwam 

er dubbel en dwars uit. Kortom, een 

erg geslaagde certificaatuitreiking die 

ouders en kinderen bij zal blijven. 

Een andere reden om tevreden te zijn 

ligt in de vooruitzichten voor volgend 

jaar. De uitbreiding naar 30 

leerlingen voor de groepen 1 en 2 is 

gelukt en er zijn maar liefst 13 

aanmeldingen voor groep 3. U weet 

wel, de groep die bestaat uit KCA 

leerlingen die de overstap naar het 

vervolgonderwijs hebben gemaakt en 

waarvoor  

“Er staat een erg tevreden voorzitter 

voor u,” zo opende ik de 

certificaatuitreiking op 28 juni jl. Niet 

alleen vanwege het grote aantal 

uitgereikte certificaten, maar ook 

vanwege de niet aflatende inzet van 

onze vrijwilligers. Zij spelen bij de 

uitvoering op zondagmiddag de 

hoofdrol en de manier waarop zij dat 

doen verdient een groot compliment.  

Twee van hen, Bernadette en Rachel, 

heb ik extra in het zonnetje gezet en 

een bloemetje overhandigd; zij 

maken al jaren deel uit van ons 

vrijwilligersbestand en hun 

enthousiasme voor KCA lijkt alleen 

maar te zijn gegroeid.  

 

De inspanningen van de vrijwilligers 

waren ook de kinderen niet ontgaan, 

want velen van hen hadden een aar-  
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Ouders aan het woord 

Kids College Apeldoorn hecht veel waarde aan de mening van de ouders. Hoe kijken zij tegen ons 

programma aan? Gaan hun kinderen graag naar de lessen en hoe ervaren zij de zondagmiddagen?  

Onlangs vroegen wij hen op te schrijven hoe zij dit jaar ervaren hebben. Hieronder vindt u een greep uit 

deze commentaren. 

 Het is geweldig hoe jullie een zo leerzaam en leuk jaarprogramma in            
 elkaar kunnen zetten. Patricia heeft er geweldig van genoten en het heeft 

 haar kennis enorm vergroot. Succes in de toekomst, dat jullie nog maar 
 veel kinderen mogen vermaken en stimuleren om zich te verrijken met 

 kunde en kennis. 
 
 Bedankt voor alle enthousiaste zondagmiddagen. Stan heeft genoten. We 

 zijn blij met de kans die Stan op deze manier krijgt om verschillende be-
 roepen te ontdekken. Hij heeft zin om volgend jaar opnieuw deze kans te 

 krijgen. 
 
 Een bedankje voor alle leuke, lieve en enthousiaste medewerkers van 

 KCA! Leonie heeft genoten en wij ook…van haar verhalen. Fijne zomer 
 en tot volgend jaar! 

 
 KCA is een geweldig initiatief. Leerzaam, leuk en uitdagend. Dank voor 
 wat jullie voor de kids doen. 

 
 Wat ik zo leuk vind aan KCA is dat de kids ook kennis kunnen maken 

 met de niet zo standaard beroepen. Onze dochter was over alles enthou-
 siast en vond alles leuk! Ga zo door. 
 

 We zijn blij dat KCA nóg leuker is dan verwacht! En zijn dan ook heel blij 
 om volgend jaar weer door te kunnen gaan! 

 
 Ga zo door! Dit is echt super voor de vorming van kinderen. Heel erg be-
 dankt voor jullie inzet en begeleiding. Alle lof! 

 
 Zeer unieke kans voor de kids en goed voor hun ontwikkeling! 

 
 De kinderen komen nog eens ergens, waar je normaal niet zo gauw 
 komt. Zo kunnen ze zich goed oriënteren welke kant ze op willen gaan! 

 
 Super leuk, educatief en inspirerend! 
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Een terugblik op het afgelopen jaar  

Toen ik vorig jaar oktober bij Kids College Apeldoorn 

binnen kwam had ik nog niet echt een idee van wat ik kon 

verwachten. Natuurlijk had ik me ingelezen en had ik 

filmpjes en foto’s gezien. Daarnaast had ik al veel 

verhalen gehoord. Maar ik wist nog niet hoe het allemaal 

in zijn werk ging op de leszondagen en achter de 

schermen op kantoor. Ik wilde dat graag van dichtbij 

meemaken. Van nature ben ik, net als veel van onze 

kinderen, nieuwsgierig en leergierig aangelegd. Ik wilde 

zo snel mogelijk alles weten van Kids College Apeldoorn 

om mijn werkzaamheden zo goed mogelijk uit te kunnen 

voeren. Vanaf dat moment ben ik er elke zondag geweest. 

Zo leerde ik snel de kinderen, hun ouders en de 

vrijwilligers kennen.  

 

De eerste les die ik bijwoonde was een les over het beroep 

‘dierentrainer’. Gastdocente Yvette van Veldhuijsen traint 

allerlei soorten dieren, waaronder ook kippen. De 

kinderen mochten zelf ervaren hoe het is om een dier 

zover te krijgen dat het doet wat jij wilt. Dit was natuurlijk 

voor mij een hele leuke les om mee te beginnen. Al snel 

werd mij duidelijk hoe leuk de leerlingen het vinden om 

betrokken te zijn, mee te denken en te ervaren wat het 

beroep inhoudt. De gastdocenten zijn enthousiast en laten 

passie zien voor hun vak. Dat komt bij de kinderen 

binnen. Zo volgden er nog meer mooie en waardevolle 

lessen gedurende het schooljaar. 

In de afgelopen nieuwsbrief schreef ik al over de vele 

presentaties die we konden geven op de basisscholen. 

Mede daardoor hebben wij voor aankomend schooljaar 

drie volle klassen. Ook merken we dat steeds meer 

mensen ons weten te vinden. Zo werd de Open Dag nog 

nooit zo druk bezocht! 

 

Als afsluiting van het schooljaar zijn we met zijn allen naar 

Als afsluiting van het schooljaar zijn we met zijn allen 

naar het Dolfinarium geweest. Gedurende een 

schooljaar ontstaan er ook nieuwe 

vriendschappen tussen de kinderen onderling 

en dat was die dag ook goed te merken. Wat 

een prachtige afsluiting. Iedereen heeft 

genoten. 

 

En dan de vrijwilligers…waar zouden we zijn 

zonder deze club warme mensen, die zich 

belangeloos inzetten voor onze kinderen? 

Mensen die hier op hun vrije zondag met 

passie rondlopen en kinderen meehelpen een 

fijne les te doen ervaren. Dus kinderen, ouders 

en vrijwilligers hartelijk bedankt voor een heel 

mooi schooljaar en mijn eerste KCA-jaar! Ik 

wens jullie een fijne en welverdiende 

zomervakantie. 

Anneke Visser 

Adjunct-Projectcoördinator 
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Gastdocentendag 2015  

Deze gastdocentendag stond al ruim 

een jaar op de planning. Na de eerste 

gastdocentendag op het AOCS vorig 

jaar was Monique zo enthousiast dat 

zij meteen aanbood om ons dit jaar te 

willen ontvangen. Vandaar dat op 

zondag 12 juli een bus van TCR Tours 

nog eenmaal dit schooljaar 

“leerlingen” van KCA naar de leslocatie 

reed. Dit jaar geen kinderen uit groep 

7 of 8, maar een aantal gastdocenten 

van afgelopen jaar.  

 

Op deze zondag mochten zij eens ervaren wat onze leerlingen, door hun inzet, 

al die zondagmiddagen hebben mogen meemaken. Monique Zondag wilde hen 

met alle liefde meer vertellen over haar werkzaamheden als Boswachter VPR 

(Voorlichting en PR).  

Onder het genot van een heerlijke lunch en de uitgestrekte schoonheid van de 

Veluwe op de achtergrond, vertelde Monique over haar werk, de dieren en de 

werkzaamheden van Staatsbosbeheer. 

Helaas liet het Grote Wild zich deze middag niet zien, maar ook zonder was het 

Natuurtheater een schitterende plek om te vertoeven. Wat een rust, wat een 

schoonheid en wat een gezelligheid! Bedankt Monique! 

Certificaatuitreiking 2015  

Het was een bijzondere middag, die 28e juni jongstleden. Het was mooi 

weer én het Drakenbootfestival was in volle gang, maar toch stroomde 

iets voor enen de Welgelegen-zaal van De Woonmensen vol. Onze 

leerlingen hadden hun naaste familie meegenomen voor de uitreiking 

van hun KCA-certificaat. Mooi om te zien dat de groep staande mensen 

ook dit jaar weer was toegenomen. Ik zie het als het bewijs dat er ieder 

jaar meer leerlingen met hun familie naar deze feestelijke afsluiting 

komen. 

Naast het vertrouwde woordje van de voorzitter en de uitreiking van de 

certificaten konden we twee nieuwe tradities introduceren dit jaar. 

Uiteraard de presentatie van de leerlingen van Groep 3! Nina en Seyda 

vertelden met veel enthousiasme over het traject met hun coach. Nina 

liep drie maanden mee met kapper Peter Reuvers en Seyda met 

verpleegkundige Martine Blouw. Onze try-out van “Groep 3 Nieuwe 

Stijl” was dit jaar een groot succes! De presentaties deden de beide 

meiden zó goed, dat wij aankomend jaar voor het eerst Groep 3 

nagenoeg vol hebben!  

Daarnaast opperde Mauricio een aantal weken geleden dat het leuk zou 

zijn om met zijn allen te gaan wokken. Leuk idee, maar voor ons 

onhaalbaar. “Nou, dan kan iedereen toch gewoon iets lekkers 

meenemen!? “Da’s toch gezellig!?” aldus Mauricio! Een prima plan, dat 

we dan ook meteen geïntroduceerd hebben dit jaar en het resultaat 

mocht er zijn. Het “Maus Buffet” (zoals hij het zelf graag noemt) was 

een daverend succes en alles was aan het eind schoon op! Dank aan 

alle ouders, leerlingen en vrijwilligers die een gerecht voor dit buffet 

maakten! Top idee, Mauricio, jouw “Maus Buffet” is een blijvertje!  

Nu zit het jaar er dus op! We hebben onze leerlingen uitgezwaaid en ik 

vind het fantastisch om te weten dat we volgend jaar met 3 volle 

groepen starten! Ik kan bijna niet wachten! Graag tot na de vakantie!  

Lieke van der Palen 

Projectcoördinator 
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